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dr Andrzej Rataj 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, dnia 19 kwietnia 2019 roku 

Numer: 16 / 2019 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie: problemu hulajnóg pozostawianych w przestrzeni publicznej 

 

Na podstawie art. 23 ust. 1 i art. 24 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2018 roku, poz. 994 ze zmianami) i § 13 ust. 1 uchwały numer 

LXXX/1202/V/2010 Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu 

Miasta Poznania (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2011 roku Nr 11, poz. 303 ze zmianami) uprzejmie 

proszę o odpowiedź na niniejszą interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

W grudniu 2018 roku wprowadzona została w Poznaniu możliwość wynajmu i korzystania 

z hulajnóg elektrycznych. Idea korzystania z tego pojazdu jest generalnie pozytywna, lecz 

rozwiązania wprowadzone w naszym mieście oraz praktyka korzystania przez użytkowników 

prowadzą do problematycznych sytuacji i spotykają się z zastrzeżeniami mieszkańców, 

właścicieli nieruchomości i przedsiębiorców. Bardzo często hulajnogi ustawiane są albo 

kładzione są bowiem w dowolnych i przypadkowych miejscach w przestrzeni publicznej - 

tam gdzie wyczerpią się możliwości finansowe korzystania z tego pojazdu lub gdy wyczerpie 

się bateria w pojeździe. W największym zakresie hulajnogi pozostawiane są na chodnikach, 

przez co sprawiają problemy pieszym, zwłaszcza osobom starszym i osobom 

z niepełnosprawnościami. Dodatkowo wpływa to niekorzystnie na estetykę przestrzeni 

publicznej. Z obserwacji i z przekazywanych informacji wynika, że pojazdy te pozostawiane 
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są codziennie nawet na wiele godzin, aż zostaną one zabrane przez obsługę serwisową. 

Podmiot prowadzący działalność w zakresie wynajmu hulajnóg powinien dokładać większej 

staranności w trosce o przestrzeń wspólną. Również jednostki miejskie powinny zwracać 

większą uwagę na takie zdarzenia i powinny stosować odpowiednie rozwiązania mające na 

celu poprawę sytuacji, podobnie jak powinno się to dziać w przypadku pojazdów 

zaparkowanych w miejscach do tego nieprzeznaczonych. 

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) czy właściwe jednostki organizacyjne Miasta Poznania dostrzegają istniejący problem 

hulajnóg pozostawianych w przestrzeni publicznej,  

 

2) czy byłoby możliwe, kiedy byłoby możliwe i w jaki sposób byłoby możliwe rozwiązanie 

problemu hulajnóg pozostawianych w przestrzeni publicznej. 

 

 

(-) Andrzej Rataj 


